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Saluda President

El 19 de gener de 1983, Apple va presentar el primer ordinador amb interface gràfica i
…ratolí!. Aquell any la humanitat va tornar a fer un salt qualitatiu i quantitatiu, amb el
llançament del “Challenger” (transbordador espacial) i l'abandó del sistema solar, per
primera vegada, d'un artefacte humà, la nau Pioneer 10. A Espanya, feia 5 anys que
s'havia aprovat  la Constitució,  començava el  govern de Felipe González,  la jornada
laboral va passar a ser de 40 hores setmanals i es van aprovar les vacances de 30 dies a
l'any. Nintendo va llançar la seua primera videoconsola. L'Athletic Club de Bilbao va

ser campió de la lliga de futbol, el Barcelona de la copa del Rei i l'Hamburg de la Copa d'Europa. Com
cada any, van nàixer i van morir persones amb transcendència en les arts, la política o la societat.

Però anem al més important d'aquell any: en un racó dels afores de la ciutat de València, envoltada
d'horta,  dels arrossars i de l'Albufera, el 18 de Desembre de 1983, un grup d'homes i dones funda
l'associació cultural “Unión Musical Santa Cecilia de Castellar - Oliveral”. Gràcies a l'empenyiment
d'eixes  persones  pioneres,  a  eixe  amor  a  la  música  i  al  seu  poble,  a  eixes  hores  invertides  en
organització, en assajos, en promoció… hui podem sentir-nos orgullosos de la UMSCCO.

Enguany, per tant, celebrem el nostre 40 aniversari. No vaig ací a nomenar a totes les persones que
durant estos anys són o han sigut part de la nostra Societat; necessitaríem un llibre sencer (ja va sent
hora que algú s'anime a escriure-ho). Però en la ment de tots estan les aportacions d'eixes persones, que
han contribuït al nostre engrandiment, socis i sòcies, músics i diferents equips directius. Cadascun dins
de les seues possibilitats i capacitats, però totes elles igual d'importants.

Com  diu  el  refrany,  molt  “ha  plogut”.  I  molt  queda  per  ploure,  sens  dubte.  Noves  generacions
s'incorporen a la direcció de la Societat, aportant idees noves, visions diferents i  “maneres de fer”
modernes. Ja ho va dir el cantant: “fa vint anys que tinc vint anys” i així ens hem de sentir, joves, amb
força,  capaces de cantar,  de  fer música,  de gaudir  de la  companyia  dels  nostres  amics  i  amigues.
Gaudim de la festa de la música i homenatgem com es mereixen a totes les persones que han sigut,
són i seran la UMSCCO.

Bons compassos i felices corxeres per a totes i tots!

Pere Pau Carrillo Cerverón. President de la UMSCCO

Pd. En 1983 també es va fundar la banda de rock Red Hot Chili Peppers (😉 ho sent, no m'he pogut resistir…)

LA MÚSICA.                    

♫♪♫♪♫♪♫♪♫♪♫♪♫♪♫♪♪♫♪♫♪♫♪♫      
`
         Bones festes i feliç any nou. Bones corxeres!

          
Pere Pau Carrillo Cerverón
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                            Saluda Director Banda Titular  
 

Quaranta anys ja. Es diu apressa, però en tant de temps han passat moltes coses. Quaranta
anys d’històries, d’anècdotes, d’experiències que cadascun dels membres de la societat hem
viscut i que han enriquit enormement les nostres vides. 

Sempre em fa il·lusió pensar que jo vaig nàixer quasi al mateix temps en que es va
fundar la banda, en aquell desembre de 1983. Al poc de temps, per allà al 1989, vaig

començar a formar part d’aquesta societat, iniciant la meua formació musical amb don Salvador, don
Blas i don Jesús. Encara recorde l’olor del “musical vell” i aquella aula al fons on donava les meues
classes de trombó, amb un trombó de pistons que als pocs mesos ja vaig haver de canviar per un de
vares. 

Recorde amb emoció quan vaig entrar en la banda, amb tan sols 9 anyets, i fer els primers concerts
amb el triangle (no entenc molt bé per què s’estilava això de donar-li el triangle al xiquet, seria per que
molestava menys...). Des de la zona de la percussió mirava amb admiració a Vicent l’Orella fer aquells
glissandos tan molons en Oregon. 

Al poc de temps entrà el nou director, Miguel Peris,  pegant-li la volta a tot el que fins el moment
enteníem que s’havia de fer per a preparar una obra. Mai oblidaré aquell primer assaig en el qual única
i exclusivament tocarem els quatre primers compassos de Las Provincias. Dos hores repetint i repetint:
pam pam paaam, pam pa pa pa pa paaaa pa paaaa.  No ho enteníem, però era precís.  L’altre  dia,
recordant l’anècdota, em deia Miguel: “és que tocàveu molt mal, ha ha ha!”. 

Com no podia ser  d’altra manera,  al  poc de temps es començaren a veure els resultats.  La banda
començava a sonar bé, afinada, amb bon so. I arribarem a dominar de memòria obres com l’Adagio
d’Albinoni, Memorias de África o el vals Olas del Danubio, que repetirem fins la sacietat. 

Recorde amb carinyo els discursos del president Vicent Gimeno als concerts, que solien ser tan llargs
que sempre arribava un punt en el que s’escoltava per darrere: “ie, que es gelen els instruments!”.
També el “bravo!” que llançava rigorosament i sense falta al finalitzar cada obra.

Recorde especialment les preparacions dels certàmens.  Ho donàvem tot. Buscàvem la perfecció en
cada aspecte, afinació, qualitat de so, articulacions, plans sonors... És immensa la satisfacció que es
sent quan arriba el moment de posar en pràctica cadascuna de les milers de coses que s’han treballat, i
sentir que tot el món està donant el 100%. 

Per  suposat,  no  tot  ha  sigut  música.  Grans  experiències  han sigut  també  els  viatges  de  la  banda.
Recorde perfectament aquell viatge a Holanda i França, que jo era tan menut que no em deixaren mirar
per la finestra de l’autobús quan passàrem pel Barri Roig d’Amsterdam, i que em vaig emocionar al
pujar a la Torre Eiffel. O el viatge a Bergerac, que soles feien que demanar-nos que tocàrem Paquito el
Chocolatero. 

Com  no,  cal  mencionar  també  altres  activitats  que  hem  compartit,  com  els  tradicionals  piques
futbolístics metall-fusta, els concursos del dia de Santa Cecília o els de tu cara me suena, on sempre
cauen unes bones rialles. 

En fi, una història de 40 anys que engloba milers d’històries per a cadascuna de les persones que hem
format  part  d’aquesta  societat.  Tinc  il·lusió  de  veure què  noves històries  ens  esperen en els  anys
vinents. A gaudir-les!

                                                                                
  Fem Música!,    Fem banda!                                                       Joan Carles Alonso Campos
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 L’ Escola de Música “ Vicente Gimeno Mocholí” 

Hola a totes i a tots:

Un any més, em dispose a escriure unes paraules, per la festivitat de la nostra patrona Santa

Cecília

La veritat és que, entre la tasca com a docent i com a equip directiu, em venen al cap moltes

coses, tot i que aquest any és el 40 aniversari de la societat, en la qual porte un bon grapat d’anys com a

professor.

És súper gratificant veure com companys i companyes meues han sigut alumnes meus, la qual

cosa és fantàstica. La veritat és que pareix ahir quan estàvem a l’antic local social, on vaig començar a

impartir classes.

Recorde  que  el  meu  estimat  Miguel  Peris  (en  eixe  moment  encara  no  el  coneixia),  em va

telefonar per preguntar-me si volia formar part del professorat de l’escola, al qual vaig contestar de

manera afirmativa immediatament. Em comentava que en un dels assajos de la Banda Municipal de

València, preguntà als seus companys  referències  d’algun professor de percussió que poguera ocupar

eixe lloc, i ells van ser els que em nomenaren (Paco Bort i Pedro Giménez). Cal dir que en aquella

època col·laboràvem de manera contínua en diversos projectes musicals.

Al llarg de tots estos anys i gràcies a grans professionals: directius i presidents,  docents que

imparteixen coneixements musicals, i persones que es donen desinteressadament, han fet possible un

bon  desenvolupament  artístic  i  humà  pel  què  fa  a   l’ampliació  de  l’escola;  tant  en  la  integració

d’alumnat amb diferents inquietuts (no sols de la població, sinò d’altres poblacions de les rodalies),

com en infraestructura, adquisició d’instrumental, i activitats culturals dins i fora de l’escola. 

Només vull felicitar i  donar l’enhorabona a totes i  tots els  que han contribuït a la creació i

desenvolupament  de l’Escola  de  Música  “Vicente  Gimeno Mocholí”  i  a  la  “UMSCCO”,  pel  llarg

recorregut que han dut a terme i tot el que de segur li queda per recórrer.

     Molta salut i molta música.                                                      José Roberto Moreno Martí   
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             Saluda Director Banda Juvenil. 

      

 La societat compleix 40 anys i soc un dels afortunats de haver-los
 viscut des del principi.

Han passat moltes coses en tots estos anys, algunes tristes, però la gran majoria 
han segut molt satisfactòries tant a nivell particular com de la societat.
Hem guanyat molts premis i mols reconeiximents, però lo que de veritat destaque és el capital 
humà que conforma la UMSCCO.

Jo he creixcut i me he format  sent part d'esta societat i és una de les millors coses que m'han 
passat en la vida. Gràcies als meus pares per donar-me l'oportunitat de formar part d'esta gran 
familia.

Diuen que la música es la medicina de l'ànima i esta societat porta 40 anys repartint ixa cura per
tot arreu. No es fàcil complir tants anys en una pedania de València, però gràcies al esforç de 
directius, mestres, músics, socis i simpatitzans hem arribat fins ací, i com a mestre de l’Escola, 
vos puc assegurar que el futur està garantit.

Enhorabona als nous educands que s'incorporen a la banda i comencen a formar part d'esta 
aventura meravellosa.

   Moltísimes felicitats a tota la gran familia de la UMSCCO.... 

    Molta música i molta salut a tots.   Miguel Angel Gimeno Tamarit
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Saluda Director del Cor Polifónic.       

                      

  

Voldria aprofitar aquestes línies per felicitar a tots els membres de la societat, perquè celebrar 40 anys
és un fet que cal valorar en la seua justa mida. Són 40 anys de música, de cultura, de festa, d’alegries i
celebracions, però també d’hores i hores de treball, esforç, sacrifici, dificultats econòmiques, ... En els
temps que corren, en el que primen la inmediatesa i els canvis, fer que una societat perdure durant 40
anys  és  un  merit  que  no  esta  a  l’abast  de  tots...  I  la  banda  de  Castellar  ho  ha  aconseguit.
ENHORABONA!!!

Pel que respecta a l’agrupació de la qual sóc director, voldria aprofitar aquestes línies per agraïr a tots
els membres del cor polifònic el  seu esforç i dedicació,  que ha fet possible  dur endavant totes les
activitats que hem fet al llarg del any (que no han sigut poques). De totes elles, destacaria la missa de
Santa Cecília, amb l’ajuda del quartet de saxos de la banda, totes les actuacions que ferem al nadal (on
resaltaren  el  concert  de  nadal  al  poble  i  l’actuació  en  la  recepció  que  va  fer  el  president  de  la
Generalitat  per  donar  inici  a  les  festes),  el  concert  al  palau  de  les  Arts  Reina  Sofia  amb  altres
agrupacions coral i la banda de Mislata, i els intercanvis fets amb l’agrupació coral Jesús-Maria de
València i la coral Borrianenca.

El cor  comença  a ser conegut  fora de Castellar,  i  prova d’això és que  hem sigut  seleccionats  per
representar a la província de València en el dia valencià del cant coral, que es celebra el 5 de novembre
a la sala Alfons el Magnànim del complex cultural de la Beneficència, a València.  
Tenim molts projectes de cara al pròxim any, però de tots ells el que a dia de huí em sembla més
important és la interpretació del requiem de Fauré, amb motiu del centenari de la mort del compositor
francés. Es tracta d’una peça de referència en el repertori simfònic-coral romàntic, i encara que el cor
ja l’ha interpretada, sempre és una bona ocasió per retrobar-se amb la música de Fauré.

Ja per últim, no voldria deixar passar l’oportunitat per convidar-los a les properes actuacions del cor,

que estem preparant ara mateix. En primer lloc, la missa de Santa Cecília, que tindrà lloc el proper

diumenge 26, on donarem gràcies a la nostra patrona i li demanarem que ens ajude al llarg del proper

any. Després el concert de nadal, que probablement es farà el divendres 22 de desembre, on felicitarem

les festes al poble amb una selecció de nadalenques que esperem que siga del gust de tots. Esperant la

seua presència, els desitge a tots vostés unes molt bones festes de Santa Cecília. 

VISCA SANTA CECÍLIA!!! VISCA LA MÚSICA!!! 

Juan José Visquert Fas.
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Cor Polifónic   Santa Cecilia Castellar- Oliveral
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